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Przewidywany porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVIII-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Podjęcie uchwały w sprawie:
  a) zmieniająca uchwałę w sprawie stypendiów dla uzdolnionych uczniów,
  b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży na terenie Gminy Łęczna,
  c) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 
Łęczna,
  d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łęczyńskiemu.
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęcznej za 2015 rok.
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2015 rok.
9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 na 21 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Nie zgłoszono do 
niego żadnych uwag. Następnie radni jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 
W kolejnym punkcie  Burmistrz Łęcznej przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami (treść sprawozdania załączona poniżej). 
Przewodnicząca Rady przekazała informacje o złożonych interpelacjach radnych. Następnie radni zadawali pytania dotyczące sprawozdania 
przedstawionego przez Burmistrza. Dotyczyły one między innymi przebudowy ulicy Skarbka, podatków związanych z obiektami sportowymi, 
możliwości udziału rolników w projekcie dotyczącymi instalacji fotowoltaicznych. Burmistrz wyjaśnił, że rolnicy mogą brać udział w tym 
projekcie, z zastrzeżeniem, że pozyskiwana energia ma być wykorzystywana na cele bytowe, a nie na produkcję rolną. Wskazał także, że do tej 
pory nie są znane warunki konkursu w Działaniu 4.1, ponieważ nie został on jeszcze ogłoszony przez Zarząd Województwa. 
Następnie przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał. Jednogłośnie przyjęto uchwały zmieniające uchwały w sprawie stypendiów dla 
uzdolnionych uczniów oraz w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży na terenie Gminy Łęczna (20 
radnych za). 
Do projektu uchwały  w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 
dziecięce na terenie Gminy Łęczna zgłoszono wniosek o podwyższenie dotacji na każde dziecko z 300 zł na 400 zł. W odpowiedzi Burmistrz 
wskazał, że zaproponowana dotacja nie jest obowiązkowa i gmina ma zupełną dowolność w tej materii. Stawka dotacji 300 zł na każde dziecko 
jest kwotą wyważoną i w wielu gminach stawki takich dotacji są mniejsze lub na podobnym poziomie (np. Puławy). Wskazał również, że Gmina 
Łęczna będzie musiała dopłacać do wszystkich dzieci, które będą uczęszczać do żłobka, a więc także do dzieci zamieszkałych na terenie 
sąsiednich gmin. Gmina w takiej sytuacji dofinansowałaby mieszkańców innych gmin. 
Za wnioskiem o podwyższenie dotacji do kwoty 400 zł opowiedziało się 8 radnych. Za utrzymaniem kwoty 300 zł dotacji opowiedziało 12 
radnych. Uchwała w tej sprawie została przyjęta jednogłośnie (20 radnych za).
Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łęczyńskiemu radni przyjęli 17 głosami za przy 3 głosach wstrzymujących się.  
W kolejnym punkcie Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęcznej Pani Ewa Studzińska przedstawiła sprawozdania z działalności 
MOPS oraz z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2015 rok.
W punkcie wolne wnioski radni zwracali uwagę na wiosenne porządki oraz stan placu zabaw na Osiedlu Stare Miasto. Pytano również o projekt 
modernizacji ulicy Spacerowej. Burmistrz wskazał, że Gmina może modernizować jedynie będący jej własnością pas drogowy. Miejsca 
parkingowe wykorzystywane przez mieszkańców w większości zlokalizowane są na terenach spółdzielczych. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła życzenia, które wpłynęły do Rady Miejskiej. Życzenia Świąteczne zakończyły obrady XIX sesji Rady Miejskiej.
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